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Lotiti se moramo realne ekonomije
Občinski svet zveze sin-
dikatov LJubljana Center
je v okviru svoje redne
dejavnosti pripravil 7.
maja v Cankarjevem do-
mu posvet s predsedniki
Uzvršilnih odborov osnov-
nih organizacij. Na po-
svetu so obravnavali dve
temeljni temi: naloge
Zveze sindikatov v na-
slednjem obdobju in
spremembe zakona o
združenem delu. ^^^^

Uvodničarja posveta, ki se ga je
udeležilo več kot 400 ljudi, sta bi-
la predsednik republiškega sveta
Zveze sindikatov Slovenije Miha
Ravnik in republiška pravobra-
nilka samouprav^arga Anica Po-
povič.

V razpravi so udeleženci posve-
ta izrazili veliko skrbi glede na-
daljnje poti iz zapletenih družbe-
nogospodarskih razmer, v katerih
je naša družba že nekaj časa.

»Zveza sindikatov mora prila-
goditi metode dela konkretnim
razmeram in se približati delav-
cem. Lotiti se moramo realne
ekonomije in se odločno spopasti
s slabim godpodarjenjem. Sploš-
na kritika ne pomaga pri spremi-
njanju razmer, zato je treba izde-
lati konkretne ocene delovanja v
vseh okoljih, od občin do delov-
nih organizacij, ki bo vseboval tu-
di vsebinske analize rezultatov
gospodarjenja. To pa naj bi bila
podlaga za nadaljnje delovanje in
reševanje nakopičenih proble-
mov,« je med drugim dejal Miha
Ravnik.

V razpravi so veliko govorili tu-
di o odgovornosti, ki je rakasta
rana našega sistema, v katerem ,
kot kaže praksa, ta element pre-
malo konkretno uporabljamo.
Kot je dejal Miha Ravnik, je to
vprašanje neposredno vezano na
splošno kulturo dela. Ker ta ni
pretirano močna, potem tudi od-
nos do odgovornosti ne more biti
močan. Miha Ravnik je opozoril
tudi na vprašanje planiranja; po-
nekod namreč temeljne organiza-
cije še niso sprejele svojih planov.

Ne glede na dogajarjje v našem
gospodarskem sistemu je načrt
vendare podlaga dela posamezne
delovne oganizacije, kar ne sme
biti zanemarjeno. Pri ocenjevanju
položaja pa tega ne smemo pos-
ploševati, saj je v vsakem okolju
vendarle nekoliko drugače, je še
dejal Miha Ravnik.

Anica Popovič je govorila o
spremembah Zakona o združe-
nem d^Ju. Ta razprava je sodila v
začetek javne razprave o spre-
tnembi »delavske ustave«, ki bo
potekala v delovih organizacijah.
Občinski sindikalni svet je tudi
izbral 21 delovnih organizacij, y
katerih bodo tudi sami sodelovali
v javni razpravi. Ta naj bi se zak-
ljučila 15. junija.


